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Interpelacja

Dotyczy wydatków Miasta Kielce w związku z finansowaniem prywatnej inicjatywy jaką jest
organizacja festiwalu MASCODE

W związku z licznymi zapytaniami mieszkańców Kielc dotyczących finansowania z budżetu Miasta
festiwalu MASCODE proszę o podanie do publicznej wiadomości:

kwoty jaką Miasto Kielce zamierza na podstawie umowy przekazać na organizację
feestiwalu.
Wykaz bezpłatnego użyczenia względnie odpłatnego użyczenia gruntów, nieruchomości
wykorzystywanych podczas festiwalu.
Kosztów dodatkowych związanych z organizacją służb (straż miejska, zieleń miejska)
w dniach trwania imprezy.
Szacunkowego zysku jaki festiwal przyniesie do budżetu miasta po zakończeniu
imprezy.


